深圳市工人文化宫整体改造工程建筑方案设计国际竞赛

International Bidding of Architectural SD for Overall Renovation of Shenzhen Working People's Cultural Palace

资格预审文件

Pre-Qualification Document

补遗文件

Supplementary Document

(补遗文件 04)

(Supplementary Document 04)

工程名称、深圳市工人文化宫整体改造工程建筑方案设计国际竞赛

招标人:深圳市地铁集团有限公司

法定代理人或授权委托人:辛杰

招标代理机构:深圳市栋森工程项目管理有限公司

法定代理人或授权委托人: 范莹莹

Project: International Bidding of Architectural SD for Overall Renovation of

Shenzhen Working People's Cultural Palace

Employer: Shenzhen Metro Group Co., Ltd.

Legal agent or authorized person: Xin Jie

Bidding agent: Shenzhen Dongsen Construction Project Management Co., Ltd

Legal agent or authorized person: Fan Yingying

2020年2月21日

各投标人:

To each bidder:

现对 2019 年 12 月 17 日发布的深圳市工人文化宫整体改造工程建筑方案设计国际竞赛资格预审文件补遗和答疑,原资格预审文件与本补遗有矛盾之处,以本补遗为准。请投标人据此提交投标文件。

This document supplements about the Prequalification Document of International Bidding of Architectural SD for Overall Renovation of Shenzhen Working People's Cultural Palace issued on December 17, 2019. If there is any inconsistency between the original Tender Document and this document, the latter shall prevail. Bidders please submit bidding documents accordingly.

一、根据《国务院办公厅关于延长 2020 年春节假期的通知》、《广东省人民政府关于企业复工和学校开学时间的通知》的精神以及新冠肺炎疫情防控情况,本次国际竞赛原报名信息填写截止时间 2020 年 2 月 21 日 17:00 时,现延期至:2020 年 3 月 6 日 17:00 前;原设计机构备案及资格预审材料递交截止时间2020 年 2 月 28 日 17:00 时,现延期至:2020 年 3 月 20 日 17:00 时。

In response to China's State Council's notice on extending the Lunar New Year holiday to February 2 and Guangdong Province's notice on returning to work after February 9, the deadline of prequalification stage is now extended as follows: the original deadline for filling in the application information is <u>before 17:00 on February 21, 2020</u>, and it is planned to be extended to <u>before 17:00 on March6</u>, 2020; the deadline for registration on the Transaction Platform and submission of Prequalification Documents is <u>before 17:00 on February 28, 2020</u>, it is planned to extend to <u>before 17:00 on March20</u>, 2020.

二、资格预审文件《日程安排表》中的时间相应顺延,具体时间另行通知, 最终以深圳市建设工程交易服务网的公布时间为准。

The timetable in the Prequalification Document will be postponed accordingly.

Subject to announcement at Shenzhen Construction Project Transaction Service Net.

特此通知。Hereby notify.



招标人: 深圳市地铁集团有限公司

Tenderee: Shenzhen Metro Group Co., Ltd.

招标代理机构、深圳市栋森工程项目管理有限公司

Bidding agent: Shenzhen Dongsen Construction Project Management Co., Ltd

2020年2月21日